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P R O T O K Ó Ł  Nr XXXIV/13 

 

z obrad trzydziestej czwartej sesji Rady Miejskiej Cieszyna VI kadencji, która odbyła się w 

dniu 29 sierpnia 2013 r. w sali sesyjnej Ratusza w Cieszynie. Sesję otworzył i prowadził 

Przewodniczący Rady Miejskiej p. Bolesław Zemła. Sesja rozpoczęła się o godz.15
00

,  a 

zakończyła o godz. 19
10

. 

 

Obecni: wg załączonej listy obecności. 

 

Porządek obrad: 

 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocności.  

2. Przyjęcie wniosków do porządku obrad.  

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

4. Wystąpienia zaproszonych gości. 

5. Informacja na temat przygotowania placówek oświatowych do nowego roku 

szkolnego 2013/2014 w tym zabezpieczenie miejsc przedszkolnych. 

6. Podjęcie uchwał w sprawie: 

6.1.ustalenia przebiegu dróg gminnych ulic: Działkowej, Wierzbowej  

i Partyzantów, 

6.2.wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia 

umowy najmu lokalu przy ul. Stawowej 6 w Cieszynie, 

6.3.wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia 

umowy dzierżawy nieruchomości z instytucją kultury COK „Dom Narodowy”  

w Cieszynie, 

6.4. wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia 

umowy dzierżawy nieruchomości z instytucją kultury Zamek Cieszyn, 

6.5. wyrażenia zgody na przystąpienie do opracowania i wdrażania Planu 

gospodarki niskoemisyjnej Cieszyna, 

6.6.wyrażenia zgody na zbycie akcji imiennych Jastrzębskiej Spółki Węglowej S.A. 

z siedzibą w Jastrzębiu Zdroju stanowiących własność Gminy Cieszyn, 

6.7.dopuszczenia zapłaty podatków i opłat stanowiących dochód budżetu Miasta 

Cieszyna kartą płatniczą, 

6.8.zmiany budżetu Miasta na 2013 rok, 

6.9.zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Cieszyna na lata 2013 – 2025, 

6.10. odwołania Komisji Rewizyjnej, 

6.11. powołania Komisji Rewizyjnej, 

6.12. przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego miasta Cieszyna obejmującego część terenów Małej Łąki i 

Boguszowic. 

7. Sprawozdanie Burmistrza Miasta z realizacji uchwał Rady Miejskiej Cieszyna 

podjętych w I półroczu 2013 roku. 

8. Sprawozdanie z działalności Burmistrza Miasta w okresie między sesjami Rady. 

9. Interpelacje, wnioski i zapytania oraz odpowiedzi na interpelacje, wnioski              

i zapytania radnych. 

10. Wnioski Komisji Rady oraz Klubów Radnych. 

11. Oświadczenia i sprawy różne. 

12. Zamknięcie sesji. 

 

x x x 
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Ad 1. 

 

Trzydziestą  czwartą sesję Rady Miejskiej Cieszyna otworzył i prowadził Przewodniczący 

Rady, Pan Bolesław Zemła. 

Na podstawie listy obecności stwierdził prawomocność obrad. W sesji uczestniczyło 20 

radnych. 

Przewodniczący Rady przywitał Burmistrza Miasta Cieszyna p. Mieczysława Szczurka,  I Z-

cę Burmistrza Miasta p. Jana Matuszka, Sekretarza Miasta p. Stanisława Kaweckiego, 

dyrektorów miejskich jednostek organizacyjnych, naczelników wydziałów Urzędu 

Miejskiego, przedstawicieli prasy lokalnej oraz publiczność. 

 

Ad 2. 

 

Bolesław Zemła –  przedstawił Radzie pisma Burmistrza Miasta dot. przesunięcia terminów 

realizacji tematów wynikających z planu pracy Rady. 

Pismem z dnia 11.07.2013 Burmistrz informuje, iż przeniesienie realizacji pkt „Polityka 

Gminy w zakresie zmniejszania bezrobocia i wspieranie przedsiębiorczości podyktowane jest 

zbyt krótkim czasem na przygotowanie informacji obejmującej szeroki zakres zagadnień, 

wymagających współpracy Zamku Cieszyn z Powiatowym Urzędem Pracy w Cieszynie. 

Pismem z dnia 21.08.2013 Burmistrz poinformował, że konieczność dodatkowych uzgodnień 

oraz przeprowadzenie konsultacji spowodowało przeniesienie projektu uchwały w sprawie 

określenia zasad zbywania i nabywania nieruchomości oraz ich wydzierżawiania na sesję 

wrześniową. 

Następnie Przewodniczący zapytał o wnioski do zaproponowanego porządku obrad. 

 

Burmistrz Miasta Mieczysław Szczurek – wniósł o wprowadzenie do porządku obrad projektu 

uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego miasta Cieszyna obejmującego część terenów Małej Łąki i 

Boguszowic. Poinformował, że wniosek Starostwa Powiatowego o sporządzenie zmiany w 

planie zagospodarowania przestrzennego wpłynął do Miasta w terminie krótszym niż 7 dni 

przed sesją Rady, w związku z czym dopiero dzisiaj przedkłada Radzie projekt uchwały. 

 

Bolesław Zemła – poddał w/w wniosek pod głosowanie. 

 

Rada jednogłośnie, 19 głosami za, wprowadziła do porządku obrad projekt uchwały w 

sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego miasta Cieszyna obejmującego część terenów Małej Łąki i Boguszowic. 

 

Ad 3. 

 

Bolesław Zemła -  zapytał o uwagi do protokołu z sesji, która odbyła się w dniu 27 czerwca  

2013 roku. 

Uwag do protokołu nie zgłoszono. 

Przewodniczący Rady stwierdził, iż tym samym protokół został przez Radę przyjęty. 

 

Ad 4 

 

Z uwagi na nieobecność gości na sesji Rady ten punkt porządku obrad nie był realizowany. 
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Ad 5. 

 

Bolesław Zemła – otworzył dyskusję nad przedłożoną przez Burmistrza Miasta informacją na 

temat przygotowania placówek oświatowych do nowego roku szkolnego 2013/2014 w tym 

zabezpieczenie miejsc przedszkolnych. 

 

Eugeniusz Raabe – zabierając głos w imieniu Komisji Oświaty powiedział, że Komisja 

bardzo wnikliwie przeanalizowała informację na temat przygotowania placówek oświatowych 

do nowego roku szkolnego. Komisja zwróciła uwagę, że dla 42 dzieci zabrakło miejsc w  

przedszkolach publicznych, a wcześniej wnioskowała o uruchomienie dodatkowego oddziału 

w Przedszkolu Nr 19.  Taka sytuacja bardzo Komisję boli i intryguje. Komisja była 

zainteresowana przebiegiem prac budowy sali gimnastycznej w SP . Niestety podczas wakacji 

prac nie rozpoczęto, mają się one rozpocząć dopiero 2 września, czyli już w roku szkolnym. 

Szkoda, że terminy tutaj nie zostały dopilnowane. 

 

Maria Liwczak – zabierając głos w imieniu Komisji Finansów stwierdziła, że Komisja 

przedstawioną informację analizowała pod kątem finansowym. Komisja zwróciła uwagę na 

ilość oddziałów szkolnych w szkołach podstawowych. Najmniej liczne oddziały są w SP 2 a 

na tę szkołę idą największe nakłady finansowe. Szkoła Podstawowa Nr 3 ma o ponad 100 

uczniów więcej przy mniejszej ilości oddziałów. W kilku przypadkach ilość uczniów w klasie 

jest prawie o 100% większa w stosunku do ilości uczniów w SP2. 

 

Halina Bocheńska – stwierdziła, że brakuje informacji dot. ilości oddziałów w szkołach 

podstawowych  w stosunku do roku ubiegłego. Taką informację przygotowano dla 

gimnazjów, dla szkół nie, a byłaby to konkretna informacja dla budżetu. 

 

Adam Wójtowicz – zapytał, czy Burmistrz Miasta rozważa otwarcie nowego oddziału 

przedszkolnego w tym roku. 

 

Burmistrz Miasta Mieczysław Szczurek – odpowiedział, że nie rozważa. 

 

Halina Bocheńska – zapytała jakie będą konsekwencje finansowe dla budżetu Miasta w 

związku z nowym rokiem szkolnym 2013/2014. 

 

Burmistrz Miasta Mieczysław Szczurek – odpowiedział, że konsekwencje finansowe zostaną 

wyliczone i informacja na ten temat zostanie p. Wiceprzewodniczącej przekazana. 

 

Krzysztof Kasztura – zabierając głos stwierdził, iż w świetle wszystkich informacji dot. ilości 

i liczebności oddziałów szkolnych być może należałoby się zastanowić nad zmianą obwodów 

szkolnych.  

 

Andrzej Łukasiak – w SP3 jest o 107 dzieci więcej niż w SP2, a mniej oddziałów i jest to 

problem do rozważania. Jego zdaniem koszty 4 oddziałów można by zaoszczędzić w SP2, 

gdyby ilość uczniów w oddziałach była podobna jak w SP3. Następnie zwrócił uwagę na 

utrzymanie boisk ze sztuczną trawą. Stwierdził, iż wymierne oszczędności przyniosłoby 

kupienie maszyny do utrzymywania nawierzchni, a nie jej wymiana. 

 

Władysław Macura – poprosił o wyjaśnienie dlaczego nie zamierza się otworzyć nowego 

oddziału przedszkolnego. 

 



4 
 

Burmistrz Miasta Mieczysław Szczurek – odpowiedział, że od września br. rusza nowo 

otwarte przedszkole niepubliczne i trzeba poczekać jak to wpłynie na sytuację we wszystkich 

przedszkolach.  

 

Bolesław Zemła – po wyczerpaniu się dyskusji zamknął pkt 5 porządku obrad. 

 

Ad 6.1. 

 

Bolesław Zemła – przedstawił projekt uchwały w sprawie ustalenia przebiegu dróg gminnych 

ulic: Działkowej, Wierzbowej i Partyzantów. Zapytał Burmistrza Miasta, czy chciałby 

uzupełnić uzasadnienie do tej uchwały. 

 

Burmistrz Miasta Mieczysław Szczurek – odpowiedział, że nie. 

 

Adam Wójtowicz – powiedział, że Komisja Urbanistyki zapoznała się z projektem uchwały, 

ale go nie zaopiniowała ponieważ na posiedzeniu Komisji nie było nikogo, kto mógłby ten 

projekt przedstawić i odpowiedzieć na wątpliwości zgłaszane przez Komisję. Poprosił o 

wyjaśnienie dlaczego ustala się nowe przebiegi w/w dróg. 

 

Wiesław Sosin Dyr. Miejskiego Zarządu Dróg – odpowiedział, że ma to związek z 

wyłożeniem projektu planu zagospodarowania Bobrka, chodzi tutaj o dopasowanie przebiegu 

dróg do opracowywanego planu. 

 

Andrzej Łukasiak – zapytał, czy ul. Partyzantów leży w obszarze opracowywanego planu. 

 

Wiesław Sosin Dyr. Miejskiego Zarządu Dróg – odpowiedział, że tak. 

 

Bolesław Zemła – po wyczerpaniu się dyskusji poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

 

Uchwałę w sprawie ustalenia przebiegu dróg gminnych ulic: Działkowej, Wierzbowej i 

Partyzantów Rada podjęła jednogłośnie, 19 głosami za. 

 

Ad 6.2. 

 

Bolesław Zemła – przedstawił projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od 

obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy najmu lokalu przy ul. Stawowej 6 w 

Cieszynie. Zapytał Burmistrza Miasta, czy chciałby uzupełnić uzasadnienie do tej uchwały. 

 

Burmistrz Miasta Mieczysław Szczurek – odpowiedział, że nie. 

 

Kazimierz Kabiesz – przedstawił pozytywną opinię Komisji GKS do projektu uchwały. 

 

Maria Liwczak – przedstawiła pozytywną opinię Komisji RGF do projektu uchwały. 

 

Bolesław Zemła – poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

 

Uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu 

zawarcia umowy najmu lokalu przy ul. Stawowej 6 w Cieszynie Rada podjęła jednogłośnie, 

19 głosami za. 
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Ad 6.3. 

 

Bolesław Zemła – przedstawił projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od 

obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy nieruchomości z instytucją 

kultury COK „Dom Narodowy” w Cieszynie. Zapytał Burmistrza Miasta, czy chciałby 

uzupełnić uzasadnienie do tej uchwały. 

 

Burmistrz Miasta Mieczysław Szczurek – odpowiedział, że nie. 

 

Kazimierz Kabiesz – przedstawił pozytywną opinię Komisji GKS do projektu uchwały. 

 

Maria Liwczak – przedstawiła pozytywną opinię Komisji RGF do projektu uchwały. 

 

Bolesław Zemła – poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

 

Uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu 

zawarcia umowy dzierżawy nieruchomości z instytucją kultury COK „Dom Narodowy” w 

Cieszynie Rada podjęła jednogłośnie, 19 głosami za. 

 

Ad 6.4.  

 

Bolesław Zemła – przedstawił projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od 

obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy nieruchomości z instytucją 

kultury Zamek Cieszyn. Zapytał Burmistrza Miasta, czy chciałby uzupełnić uzasadnienie do 

tej uchwały. 

 

Burmistrz Miasta Mieczysław Szczurek – odpowiedział, że nie. 

 

Kazimierz Kabiesz – poinformował, że Komisja Gospodarki nie zajęła stanowiska w tej 

sprawie ponieważ wątpliwość Komisji budzi zagospodarowanie budynku Granicy i obiektu w 

podziemiu. 

 

Burmistrz Miasta Mieczysław Szczurek – odpowiedział, że na ten moment te obiekty 

budowlane wchodzą w umowę objętą dzierżawą i również zostaną objęte darowizną. 

 

Adam Wójtowicz – zapytał, czy został zmieniony cel darowizny Wojewody, o co 

wnioskowali wcześniej radni. 

 

Burmistrz Miasta Mieczysław Szczurek – odpowiedział, że cel darowizny nie został 

zmieniony, procedura wyłączenia tych działek trwa w Starostwie Powiatowym. 

 

Bolesław Zemła – poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

 

Uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu 

zawarcia umowy dzierżawy nieruchomości z instytucją kultury Zamek Cieszyn Rada podjęła 

12 głosami za, przy 7 głosach wstrzymujących się. 
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Ad 6.5. 

 

Bolesław Zemła – przedstawił projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie 

do opracowania i wdrażania Planu gospodarki niskoemisyjnej Cieszyna. 

Zapytał Burmistrza Miasta, czy chciałby uzupełnić uzasadnienie do tej uchwały. 

 

Burmistrz Miasta Mieczysław Szczurek – dodał, że podjęcie uchwały jest niezbędne nie tylko 

do inwestycji związanych z punktem przesiadkowym, ale również do programu KAWKA, jak 

również dla Energetyki Cieszyńskiej oraz innych osób, które chciałyby skorzystać z programu 

niskiej emisji. 

 

Maria Liwczak – poinformowała, że Komisja Finansów pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały. 

 

Uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie do opracowania i wdrażania Planu 

gospodarki niskoemisyjnej Cieszyna Rada podjęła jednogłośnie, 19 głosami za 

 

Ad 6.6. 

 

Bolesław Zemła – przedstawił projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie akcji 

imiennych Jastrzębskiej Spółki Węglowej S.A. z siedzibą w Jastrzębiu Zdroju stanowiących 

własność Gminy Cieszyn. 

Zapytał Burmistrza Miasta, czy chciałby uzupełnić uzasadnienie do tej uchwały. 

 

Burmistrz Miasta Mieczysław Szczurek – odpowiedział, że nie. 

 

Maria Liwczak – poinformowała, że Komisja Finansów pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały. 

 

Bolesław Zemła – poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

 

Uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na zbycie akcji imiennych Jastrzębskiej Spółki 

Węglowej S.A. z siedzibą w Jastrzębiu Zdroju stanowiących własność Gminy Cieszyn Rada 

Miejska podjęła jednogłośnie, 19 głosami za. 

 

Ad 6.7. 

 

Bolesław Zemła – przedstawił projekt uchwały w sprawie dopuszczenia zapłaty podatków i 

opłat stanowiących dochód budżetu Miasta Cieszyna kartą płatniczą. Zapytał Burmistrza 

Miasta, czy chciałby uzupełnić uzasadnienie do projektu uchwały. 

 

Burmistrz Miasta Mieczysław Szczurek – odpowiedział, że nie. 

 

Maria Liwczak – poinformowała, że Komisja Finansów pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały. 

 

Eugeniusz Raabe – poinformował, że również Komisja Oświaty pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały. 

 

Bolesław Zemła – poddał projekt uchwały pod głosowanie. 
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Uchwałę w sprawie dopuszczenia zapłaty podatków i opłat stanowiących dochód budżetu 

Miasta Cieszyna kartą płatniczą Rada podjęła jednogłośnie, 19 głosami za. 

 

Ad 6.8. 

 

Bolesław Zemła – przedstawił projekt II uchwały w sprawie zmiany budżetu Miasta na 2013 

rok, który wpłynął do Rady w dniu dzisiejszym. Zwrócił się do Burmistrza Miasta o 

przedstawienie uzasadnienia do projektu II. 

 

Burmistrz Miasta Mieczysław Szczurek – poinformował, iż w związku z wypowiedzeniem 

przez Alternatywną Szkołę Podstawową umowy dzierżawy działki przylegającej 

bezpośrednio do targowiska rolno – spożywczego, możliwa jest rozbudowa targowiska 

miejskiego. W I etapie planowana jest rozbiórka budynku. W związku z powyższym 

proponuje się utworzyć nowe zadanie inwestycyjne pn. „Rozbudowa targowiska miejskiego 

przy ul. Sarkandra” z równoczesnym przesunięciem kwoty 95.000,00 zł z zadania 

„Termomodernizacja budynku Miejskich Hal Targowych wraz z modernizacją centralnego 

ogrzewania”. 

 

Maria Liwczak – zabierając głos w imieniu Komisji Finansów powiedziała, że Komisja 

pozytywnie zaopiniowała projekt I uchwały. Chciałaby jednak o rozszerzenia informacji dot. - 

- przeznaczenia zwrotu środków w wysokości 90.000,00 zł  z Urzędu Skarbowego z tytułu 

podatku od towarów i usług  na pokrycie kosztów  energii elektrycznej, cieplnej oraz zużycia 

wody w hali widowiskowo – sportowej, 

-  przeznaczenia 30 tys. zł na inwentaryzację istniejących kanałów w rejonie ul. Wiejskiej i 

Powstańców Śląskich, które nie są ujęte w ewidencji majątkowej, a znajdują się na terenach 

własności Gminy Cieszyn, 

- zwiększenia wydatków bieżących związanych z funkcjonowaniem Urzędu Miejskiego o 

kwotę 54.300,00 zł, 

- remontu starej, zużytej  nawierzchni placu manewrowego i drogi dojazdowej do garażu przy 

OSP Krasna  na co przeznaczono kwotę 65.000,00 zł. 

 

Burmistrz Miasta Mieczysław Szczurek – kolejno do każdego pytania udzielał odpowiedzi. 

OSP zwróciło się z prośbą o dofinansowanie naprawy placu manewrowego przed Strażnicą, 

który nie nadaje się do użytku. Sytuacja jest taka, że w wyremontowanej remizie stoi auto, 

które nie ma jak wyjechać. 

Na kwotę 54 tys. – Urząd Miejski składa się wiele drobnych pozycji, ale dwie główne to 

wynagrodzenia za przesyłki kurierskie i za paliwo. Wynagrodzenia dla kurierów za same 

deklaracje kosztowały 20 tys. zł.  

Jeśli chodzi o 30 tyś zł na inwentaryzacje to tam będzie przesunięcie z wydatków 

niewygasających geodezji i kartografii. Z tych pieniędzy po kawałku będzie inwentaryzowany 

Cieszyn i wprowadzany do zasobów geodezyjnych. Chodzi o ulice, na których już 

zakończono prace związane z kanalizacją i przyłącza znalazły się w zasobie geodezyjnym. 

Główna pozycja 90 tyś zł – MOSiR - Czeski Cieszyn zwrócił się z propozycją, aby Cieszyn 

przejął ich szkółkę łyżwiarską w związku z remontem lodowiska w Czeskim Cieszynie. 

Skutkuje to tym, że co najmniej o miesiąc wcześniej zacznie się mrozić lodowisko, co 

spowoduje znacznie większe zużycie energii. 

 

Adam Wójtowicz – zapytał, czy podejmując uchwałę w sprawie zmiany budżetu Miasta o 25 

tyś zł Rada podejmie decyzję o modernizacji stadionu przy Al. J. Łyska, czego konsekwencją 
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będzie pojawienie się zadania inwestycyjnego w WPF na kwotę 16.882 tyś zł, czyli ok. 17 

mln zł. Następnie zapytał, na co zostaje wydatkowa kwota zwiększająca deficyt, czyli 47.470 

zł. 

 

Burmistrz Miasta Mieczysław Szczurek – odpowiedział, że tak, ta decyzja rozpoczyna 

zadanie inwestycyjne na kwotę ponad 16 mln zł. Jeżeli chodzi o 47 tys. zł to wydatki te 

dotyczą gimnastyki korekcyjnej. 

 

Adam Wójtowicz – zapytał, czy Burmistrz nie uważa, że należałoby tak poważne zadanie 

inwestycyjne, na kwotę 16 mln zł, jeżeli już nie przedyskutować to wcześniej przedstawić 

radnym, aby mieli świadomość, że podejmując uchwałę w sprawie zmiany budżetu Miasta do 

WPF zostaje wpisane zadanie na tak wielką kwotę. Być może Rada zdecydowałaby o 

przeznaczeniu tej kwoty na budowę parkingu przy ul. 3Maja, a nie na MOSiR. 

 

Burmistrz Miasta Mieczysław Szczurek – odpowiedział, że jeżeli tego zadania nie rozpocznie 

się w tym roku, to w styczniu przyszłego roku kończy się pozwolenie na budowę i zadanie nie 

zostanie rozpoczęte nigdy więcej. 

 

Adam Wójtowicz – zapytał jakie jest dofinansowanie do tej inwestycji, jaki to jest procent 

całej kwoty tego zadania. 

 

Burmistrz Miasta Mieczysław Szczurek – odpowiedział, że dopiero będzie się występować o 

środki i wtedy udzieli radnemu odpowiedzi. Przerwać zadanie można w każdej chwili, 

natomiast jeżeli nie rozpocznie się go do stycznia przyszłego roku, co dokładanie wyjaśniał 

na spotkaniu z Prezydium Rady, to bezpowrotnie możliwość uzyskania środków zostanie 

utracona. 

 

Adam Wójtowicz – dodał, że o ile się nie myli jest zapis w budżecie, który mówi, że do WPF 

zostaną wpisane tylko i wyłącznie zadania, które mają dofinansowanie ze źródeł 

zewnętrznych. Jeżeli na to zadanie nie ma jeszcze dofinansowania, to jak można je wpisać do 

WPF. 

 

Andrzej Łukasiak – przypomniał, że w trakcie debaty na temat sportu radni oglądali  

wizualizację  nowoczesnego stadionu i jeżeli na tym stadionie zaprojektowano 600 miejsc 

siedzących to on bardzo prosi żeby nie uchwalać tego zadania, bo to jest kompromitacja dla 

Cieszyna. Nie można w pewnych dziedzinach być gigantem, a w pewnych dziedzinach 

karłem. Jeżeli tam jest możliwość tylko bieżni czterotorowej okólnej, a na prostej może być 

tylko 6 torów to lepiej korzystać z innego, pełnowymiarowego stadionu. W mieście brakuje 

wizji rozwoju sportu. Pod Wałką jest miejsce na budowę pełnego stadionu, z bieżnią 

ośmiotorową gdzie można by rozgrywać zawody rangi mistrzostw Polski w lekkiej atletyce. 

 

Czesław Banot – zabierając głos poparł przedstawione przez radnego A. Łukasiaka 

stanowisko dot. budowy stadionu sportowego. Planowana inwestycja jest niewystarczająca, a 

decyzja na kwotę 16 mln zł powinna być przedyskutowana z Radą Miejską. On jako 

sportowiec nie zgadza się z przedstawionym projektem modernizacji stadionu. 

 

Krzysztof Herok – stwierdził, iż znowu się okazało, że Rada zostaje na ostatnią chwilę 

stawiana przed ścianą, bo znowu ktoś nie monitorował, nie dopilnował. Nagle kończą się 

jakieś terminy i szybko trzeba decydować w lewo, czy w prawo. Od tego są odpowiednie 

służby, które takie rzeczy powinny monitorować.  
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Odnosząc się do kwestii 54 tyś zł, które mają zostać przekazane do Urzędu Miejskiego jako 

rekompensata za wydane pieniądze na realizację uchwał śmieciowych powiedział, że jeśli 

dobrze pamięta to były zapewnienia, że wszystkie czynności z tym związane będą 

finansowane z wpływów z opłat mieszkańców. Uważa, że nie powinno się na sfinansowanie 

tych zadań dokładać, na ten cel powinien wcześniej być wydzielony budżet, a 54 tyś powinno 

być przeznaczone na naukę pływania klas trzecich szkół podstawowych. Następnie zapytał 

jakie będą dochody z wynajęcia lodowiska stronie czeskiej, czy była w tej sprawie 

przeprowadzona kalkulacja. 

 

Burmistrz Miasta Mieczysław Szczurek – odnosząc się do wydatkowania 54 tyś zł 

powiedział, że pierwsze płatności dot. śmieci nastąpią dopiero 15 października br., a 

zawiadomienia trzeba było wysłać wcześniej. Jeżeli chodzi o stawianie Rady na ostatnią 

chwilę pod ścianą to jego zadaniem pół roku nie jest ostatnią chwilą, bo jak wcześniej 

powiedział pozwolenie wygasa w styczniu 2014 r. Żeby starać się o środki unijne to zadanie 

musi być zapisane w WPF. Proponowane 25 tyś zł na modernizację stadionu MOSiR w 

Cieszynie przy Al. Jana Łyska jest po to, aby pozwolenie nie wygasło. Rada może nie 

przystąpić do projektu. 

 

Czesław Banot – zapytał o zadanie w ramach dotacji dla podmiotów nie zaliczanych do 

sektora finansów publicznych tj. dotacje do II ligi koszykówki i do MotoBrothers Klub. Przed 

podjęciem decyzji o dofinansowaniu chciałby znać całościowe koszty utrzymania II ligi 

koszykówki. 

 

Adam Wójtowicz – ponownie zabierając głos powiedział, że Rada nie widziała planów 

modernizacji stadionu. Zostały one przedstawione na debacie na temat sportu, a debata nie 

była obowiązkowa, nie była to sesja Rady i nie wszyscy radni w niej uczestniczyli. Jego 

zdaniem, przy tej ilości zmian w budżecie, jest to próba przepchnięcia tego zadania, bez 

dyskusji, bez kalkulacji, czy taką, a nie inną inwestycję za 16 mln zł będzie się realizować. 

Nie zgadza się z takim rozwiązaniem i będzie głosował przeciw. Podobna sytuacja dot. 

budowy placu zabaw w Parku Kasztanowym, gdzie dzisiaj trzeba dopłacić ok. 125 tyś zł. 

 

Burmistrz Miasta Mieczysław Szczurek – poprosił, aby nie wprowadzać radnych w błąd 

ponieważ środki na plac zabaw były w wydatkach niewygasających i nic nie trzeba dopłacać. 

Zadanie zostało oddane z opóźnieniem ze względu na deszczową pogodę. 

 

Krzysztof Kasztura – zaproponował, aby dyskusję nad projektem modernizacji stadionu przy 

Al. Łyska przedyskutować w Komisji Oświaty i w Komisji Urbanistyki. W czasie tej dyskusji 

należy ustalić jaką rolę miałby ten obiekt spełniać, czy wystarczy aby to było zaplecze 

treningowe dla Gościńca Sportowego. 

 

Burmistrz Miasta Mieczysław Szczurek – zabierając głos stwierdził, iż podtrzymuje swoją 

wypowiedź dot. terminu pozwolenia na budowę, ale z drugiej strony rozpoczęciem budowy 

byłaby też przebudowa kładki na Młynówce, tak żeby można było jeszcze przed sezonem 

jesiennym do stadionu dochodzić od strony Lasku Miejskiego. Jeżeli te 25 tyś ma być 

głównym powodem sporów na sesji to jest gotów tę „ostatnią chwilę” przeciągnąć i te 25 tyś 

wycofać z tej uchwały i zaproponować we wrześniu. Jeżeli Rada tak zdecyduje to wycofa te 

środki z projektu uchwały i Rada będzie miała czas na dyskusję. 

 

Andrzej Łukasiak – ponownie zabierając głos podkreślił, że planowana bieżnia czterotorowa 

okólna ogranicza możliwości tego stadionu. Ośmiotorowa bieżnia może powstać na stadionie 
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Pod Wałką. Dodał, że trudno będzie uzyskać dofinansowanie na budowę bieżni 

czterotorowej. 

 

Adam Wójtowicz – zapytał, jak odpowie się mieszkańcom, którzy najprawdopodobniej 

kolejną zimę będą w urągających warunkach czekać na autobusy. Planuje się wydać 16 mln 

na stadion nie wspierając piłki nożnej w Cieszynie. Miasto nie ma dworca ani PKP ani PKS 

jego zdaniem są inne priorytety w mieście.  

 

Krzysztof Kasztura – ponowił pytanie, do jakich funkcji ma służyć stadion przy Łyska, na 

pytanie musi sobie Rada odpowiedzieć. 

 

Bolesław Zemła – przypomniał, iż Burmistrz Miasta zadeklarował zgłoszenie do projektu 

uchwały autopoprawki polegającej na wykreśleniu kwoty 25 tyś. zł na modernizację stadionu 

przy Al. J. Łyska. 

 

Eugeniusz Raabe – odnosząc się do wypowiedzi radnego K. Kasztury powiedział, że komisje 

Rady nie zajmowały się tym tematem ponieważ nic do nich nie zostało skierowane. 

 

Czesław Banot – ponowił pytanie dot. całościowego planu utrzymania II ligi koszykówki, 

chciałby wiedzieć, czy Miasto co miesiąc będzie dopłacać do Klubu 56 tyś zł. i na co te środki 

zostaną przeznaczone. 

 

Halina Bocheńska – stwierdziła, iż ona podobnie jak radny A. Wójtowicz byłaby za tym, aby 

się zastanowić co powinno być priorytetem w momencie trudnego, nie tylko w tym roku, 

budżetu Miasta. Czy kwota ponad 16 mln przeznaczona na stadion nie powinna być 

odroczona w czasie, na korzyść węzła przesiadkowego. 

 

Burmistrz Miasta Mieczysław Szczurek – zwrócił uwagę, że radni nie głosują nad kwotami o 

których mówi radny Cz. Banot ponieważ zostały one przesunięte w ramach kompetencji 

Burmistrza i podane do wiadomości Rady. W kwestii 25 tyś zapytał Radę, czy ma wnosić 

autopoprawkę, czy też nie. 

 

Bolesław Zemła – poinformował, że autopoprawki do projektu uchwały wniesionej przez 

Burmistrza Rada nie musi głosować. Jeżeli byłaby inna propozycja, wniosek z sali, to wtedy 

wymagałby on przegłosowania. 

 

Burmistrz Miasta Mieczysław Szczurek – zwrócił się do Przewodniczącego Rady o 

uwzględnienie autopoprawki polegającej na wykreśleniu z planu zmian w budżecie Miasta 

kwoty 25 tyś zł. Podobna sytuacja dotyczyć będzie WPF. Następnie zwrócił do Rady o zgodę 

na to, aby materiały w tej sprawie przekazać radnym jutro ponieważ nie ma już w pracy 

pracowników, którzy mogliby tę autopoprawkę przygotować. 

 

Bolesław Zemła – poddał pod głosowanie projekt III uchwały w sprawie zmiany budżetu 

Miasta na 2013 rok. 

 

Uchwałę w sprawie zmiany budżetu Miasta na 2013 rok Rada podjęła 11 głosami za przy 5 

głosach przeciw i 3 głosach wstrzymujących się. 
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Ad 6.9. 

 

Bolesław Zemła – przedstawił projekt III uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Miasta Cieszyna na lata 2013 – 2025. 

 

Rada nie podjęła dyskusji nad projektem uchwały. 

 

Bolesław Zemła – poddał pod głosowanie projekt III uchwały. 

 

Uchwałę w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Cieszyna na lata 2013 

– 2025 Rada podjęła 13 głosami za, przy 5 głosach przeciw i 2 głosach wstrzymujących się. 

 

Ad 6.10 

 

Bolesław Zemła – przedstawił projekt uchwały w sprawie odwołania Komisji Rewizyjnej 

Rady Miejskiej Cieszyna. Przypomniał, że jest to realizacja wniosku radnej Janiny 

Cichomskiej, który został przyjęty na poprzedniej sesji. 

 

Olgierd Lizoń – zwracając się do radnej J. Cichomskiej zapytał jakie jest uzasadnienie tej 

uchwały. 

 

Janina Cichomska – odpowiedziała, że składając wniosek o odwołanie Komisji Rewizyjnej 

powodowana była osobiście utratą zaufania do Komisji. Komisja Rewizyjna przedłożyła 

wniosek w sprawie absolutorium, który był wadliwie uzasadniony. Komisja Rewizyjna jest 

najważniejszą komisją Rady i nie powinny z Komisji wychodzić takie dokumenty, które 

narażają Radę na śmieszność. Drugim argumentem był fakt, iż w Radzie są również radni, 

którzy nie zasiadają w żadnej komisji. Decyzją Rada, nie jej samej, ten punkt został 

wprowadzony do porządku obrad. 

 

Olgierd Lizoń – odczytał treść rekomendacji i wniosków z protokołu kontroli wyboru 

Dyrektora COK „Dom Narodowy”. Na podstawie tego zapisu stwierdził, iż prace Komisji nie 

zostały jeszcze zakończone i pouczono Burmistrza Miasta o możliwości złożenia w terminie 

14 dni od podpisania protokołu Komisji Rewizyjnej złożenia pisemnych zastrzeż do ustaleń 

zawartych w protokole kontroli. Protokół został sporządzony 23 sierpnie br. zatem Burmistrz 

nie miał jeszcze czasu odnieść się to rekomendacji i uwag Komisji. Nie odpowiedział również 

na pytania Komisji o czym mowa w protokole. Teoretycznie Komisja w tym składzie 

mogłaby złożyć wniosek o unieważnienie procedury konkursowej i wtedy Burmistrz Miasta 

mógłby zatrudnić dyrektora, bo nikt mu tego zabronić nie może. Poprosił, aby zastanowić się, 

czy nie odłożyć dzisiejszego głosowania, aby się sprawa kontroli procedury konkursowej 

definitywnie zakończyła w aktualnym składzie Komisji Rewizyjnej. 

 

Eugeniusz Raabe – stwierdził, iż ma dyskomfort bo Komisja rzeczywiście nie dociekła 

prawdy. Nie zdarzyło się do tej pory, żeby Burmistrz odpowiadając na pytania Komisji, która 

ma szczególne kompetencje odpowiedział, że nie odpowie na żadne z pytań. Jego zdaniem 

Komisja Rewizyjna nie ingerowała w kompetencje Burmistrza. Komisja wie, że Burmistrz 

sam może powołać lub odwołać dyrektora, ale w tym przypadku Burmistrz ogłosił konkurs i 

ustalił regulamin tego konkursu. Finał finałów był taki, że konkurs został zmanipulowany. 

Komisja Rewizyjna mało kategoryczne wnioski formułowała, we wszystkich kontrolach, 

które przeprowadziła. Za skandaliczne uważa, że Komisja nie otrzymała odpowiedzi na 

zadane pytania. Jego zdaniem działalność Komisji dot. ostatniej kontroli nie jest zakończona. 
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Adam Wójtowicz – zawnioskował o zakończenie dyskusji, ponieważ decyzja o odwołaniu 

Komisji Rewizyjnej jest polityczna i przejście do głosowania. 

 

Janina Cichomska – odnosząc się do kwestii formułowania wniosków przez Radę stwierdziła, 

iż uważa, że działania pewnej część radnych są głównie pod publikę. 

 

Eugeniusz Raabe – stwierdził, iż nie wie czy kontrola przebiegu konkursu na dyrektora 

„Domu Narodowego” jest robiona pod publikę. Jego zdaniem na pewno nie. Komisja chciała 

zbadać jak konkurs przebiegał i okazało się, że przebiegał fatalnie. Nie tak jak miał 

przebiegać. Wniosek finalny nie został wyartykułowany dlatego, że Komisja nie dostała 

konkretnych odpowiedzi. Wyrugowano  Przewodniczącego B. Zemłę, który był 

przedstawicielem Rady w tejże komisji konkursowej, albo się dogadano. 

 

Bolesław Zemła – stwierdził, iż pozostawi to bez komentarza. 

 

Janina Cichomska – zapytała radnego E. Raabe, czy Komisja ustaliła w którym momencie 

było przeprowadzone głosowanie. Rekomendowano Burmistrzowi 2 osoby, osoby te uzyskały 

równą liczbę głosów. Rozumie więc, że głosowanie zostało przeprowadzone jeszcze przed 

przerwą w obradach komisji konkursowej. Zadała pytanie, czy głosowanie było powtórzone 

po przerwie. 

 

Eugeniusz Raabe – przypomniał oświadczenie Przewodniczącego Rady na sesji gdzie 

powiedział, że nie brał udziału w końcowym etapie pracy komisji, ostatecznym głosowaniu.  

 

Bolesław Zemła – stwierdził, iż tak to było. 

 

Marta Kawulok – dyskusja potoczyła się nie w tym kierunku, w którym powinna pójść w 

związku z czym poprosiła, aby wrócić do tematu określonym w porządku obrad sesji. 

 

Krzysztof Wantulok – stwierdził, iż Komisja Rewizyjna w jakimkolwiek by składzie nie była 

będzie prowadzić swoje prace w sposób obiektywny i również tę kontrolę dokończy.  

 

Eugeniusz Raabe – odnosząc się do wypowiedzi radnego K. Wantuloka powiedział, że czuje 

się ugodzony tą wypowiedzią.  

 

Bolesław Zemła – zamykając dyskusję poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

 

Uchwałę w sprawie odwołania Komisji Rewizyjnej Rada podjęła 10 głosami za, przy 8 

głosach przeciw i 2 głosach wstrzymujących się, 

 

Ad 6.11. 

 

Bolesław Zemła – przedstawił projekt uchwały w sprawie powołania Komisji Rewizyjnej. 

Głosowanie tej uchwały wymaga zgłoszenia kandydatów, każdy z kandydatów musi wyrazić 

zgodę na kandydowanie. 

 

Krzysztof Herok – zwrócił się do radcy prawnego z pytaniem, czy w uchwale już podjętej 

może być zapis „Wykonanie uchwały powierza się Burmistrzowi Miasta”. 
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Tomasz Szkaradnik radca prawny – odpowiedział, że jest to zapis zwykle stosowany. 

Uchwała ta nie wymaga wykonania, jest to zapis, który jest powtarzany w każdej uchwale, 

również tych dot. powoływania komisji Rady. Zapis jest zbędny i można go usunąć, ale 

równocześnie nie powoduje on, że jest tutaj jakiś błąd formalny. 

 

Janina Cichomska – zgłosiła kandydaturę radnego Kazimierza Kawuloka. 

 

Kazimierz Kawulok – przed wyrażeniem zgody na kandydowanie przypomniał, że odwołując 

go z funkcji Wiceprzewodniczącego Rady była to również decyzja polityczna. Jest jednym z 

dwóch radnych którzy nie należą do żadnej komisji, ale on z powodów politycznych nie 

został dopuszczony w pracach Komisji Oświaty. Kończąc powiedział, że ponieważ nie jest w 

żadnej komisji to wyraża zgodę na kandydowanie do Komisji Rewizyjnej. 

 

Marta Kawulok – zgłosiła kandydatury radnych Krzysztofa Kasztury i Stefana Raindy. 

 

Krzysztof Kasztura – wyraził zgodę na kandydowanie. 

 

Stefan Rainda – wyraził zgodę na kandydowanie. 

 

Adam Wójtowicz – odnosząc się do swojej wypowiedzi na temat decyzji politycznej 

powiedział, ze nie mówił tego z żalem tylko z pełną świadomością. W obu przypadkach była 

to decyzja polityczna. 

 

Halina Bocheńska – zgłosiła kandydaturę radnego Eugeniusza Raabe. 

 

Eugeniusz Raabe – nie wyraził zgody na kandydowanie. 

 

Halina Bocheńska – zgłosiła kandydaturę radnego Olgierda Lizonia. 

 

Olgierd Lizoń – wyraził zgodę na kandydowanie. 

 

Bolesław Zemła – zgłosił kandydaturę radnego Andrzeja Staniszewskiego. 

 

Andrzej Staniszewski – wyraził zgodą na kandydowanie. 

 

Bolesław Zemła – poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie powołania Komisji 

Rewizyjnej w składzie: Krzysztof Kasztura, Kazimierz Kawulok, Olgierd Lizoń, Stefan 

Rainda, Andrzej Staniszewski. 

 

Uchwałę w sprawie powołania Komisji Rewizyjnej Rada podjęła 15 głosami za, przy 4 

głosach wstrzymujących się. 

 

Ad 6.12, 

 

Bolesław Zemła – przedstawił projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia 

zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta Cieszyna obejmującego 

część terenów Małej Łąki i Boguszowic. 

 

Burmistrz Miasta Mieczysław Szczurek – przytoczył uzasadnienie dołączone do projektu 

uchwały. 
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Adam Wójtowicz – poinformował, że Komisja Urbanistyki zapoznała się z projektem 

uchwały i zaopiniowała go pozytywnie. 

 

Rada nie podjęła dyskusji nad projektem uchwały. 

 

Bolesław Zemła – poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

 

Uchwałę w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego miasta Cieszyna obejmującego część terenów Małej Łąki i 

Boguszowic Rada podjęła jednogłośnie, 20 głosami za. 

 

Bolesław Zemła – ogłosił 15.minutową przerwę w obradach. 

 

Po przerwie 

 

Bolesław Zemła – wznawiając obrady poprosił Komisję Rewizyjną o informację dot. 

ukonstytuowania się Komisji. 

 

Krzysztof Kasztura – poinformował Radę, że ponownie został wybrany Przewodniczącym 

Komisji Rewizyjnej. Wiceprzewodniczącym Komisji został członek drugiego co do wielkości 

Klubu Radnych „Niezależni” p. Olgierd Lizoń. 

 

Ad 7. 

 

Bolesław Zemła – przedstawił sprawozdanie Burmistrza Miasta z realizacji uchwał Rady 

Miejskiej Cieszyna podjętych w I półroczu 2013 roku. 

Sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu. 

 

Rada nie podjęła dyskusji na sprawozdaniem. 

 

Ad 8. 

 

Bolesław Zemła – przedstawił sprawozdanie z działalności Burmistrza Miasta w okresie od 

18 czerwca do 14 sierpnia 2013 roku. 

Sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu. 

 

Krzysztof Herok – zapytał dlaczego ZGK za dzierżawę działki przy ul. Hajduka płaci Miastu 

rocznie tylko 314 zł., czy to nie jest za niska kwota.  

 

Burmistrz Miasta Mieczysław Szczurek – powiedział, że nie ocenia tej kwoty. Gmina 

dofinansowuje komunikację ZGK, gdyby dzierżawa była wyższa to trzeba było by ją 

sfinansować z budżetu Gminy. 

 

Krzysztof Herok – stwierdził, iż jest to kolejna dotacja z budżetu, która nigdzie nie jest 

ujawniona. 

 

Janina Cichomska – poprosiła o informację dot. powierzenia ZBM opracowania koncepcji 

zagospodarowania działek dla przyszłej inwestycji budowy budynków mieszkalnych 
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wielorodzinnych. Gdzie zlokalizowana jest inwestycja, czy będą to mieszkania socjalne, czy z 

najmem na czas nieoznaczony. 

 

Burmistrz Miasta Mieczysław Szczurek – odpowiedział, że chodzi tutaj o działki przy ul. 

Mickiewicza, nie będzie tam budynków z lokalami socjalnymi. 

 

Janina Cichomska – zapytała z czego wynika wzrost wydatków dla Urzędu Miejskiego, 

Zamku Cieszyn oraz MOPS, o którym mowa w pkt 15 na stronie 13 sprawozdania.  

 

Burmistrz Miasta Mieczysław Szczurek – odpowiedział, że jeżeli chodzi o 40 tys. to Zamek 

Cieszyn z opóźnieniem otrzyma refundację więc po otrzymaniu refundacji zwróci te środki do 

budżetu. Poprosił o udzielenie głosu Skarbnik Miasta dla udzielenia odpowiedzi na dalsze 

pytania. 

 

Skarbnik Miasta Alicja Dąbrowska – wyjaśniła, że to nie jest zwiększenie wydatków dla 

MOPS-tu tylko przyspieszenie wydatków, które zrealizowano w miesiącu lipcu. Większe 

koszty poniesiono z tytułu pobytu mieszkańców w DPSach, rozpoczęto też realizację środków 

uzyskanych z dotacji od Wojewody. 

 

Janina Cichomska - zapytała, z czego wynikają zmiany w Zespole Interdyscyplinarnym, czy 

powodowane były rezygnacją członków Zespołu. Następnie poprosiła o rozwinięcie 

informacji o obchodach 330.rocznicy Bitwy Pod Wiedniem. 

 

Burmistrz Miasta Mieczysław Szczurek – odpowiedział, że program obchodów Bitwy Pod 

Wiedniem chciałby przedstawić Radzie w pkt: sprawy różne. 

 

Krzysztof Herok – odniósł się do informacji dot. harmonogramu prac nad Strategią Rozwoju 

Oświaty w Cieszynie. Przypomniał, że taki harmonogram był już raz zatwierdzany w związku 

z czym zapytał, czy komisja, która miała rozpocząć prace już od marca lub lutego zacznie 

działać, czy nie zacznie działać.  

 

Burmistrz Miasta Mieczysław Szczurek – stwierdził, iż na to pytanie odpowie w terminie 

późniejszym,  ponieważ wie, że były tam przesunięcia terminów i to wyjaśni. 

 

Halina Bocheńska – zapytała, czy remont maszynowni w hali widowisko – sportowej oraz 

wymiana wykładziny gumowej w hali wynikają z usterek, czy też żywotność tych urządzeń 

była rzeczywiście tak niewielka.  

 

Burmistrz Miasta Mieczysław Szczurek – odpowiedział, że to wykładzina po której chodzi się 

łyżwami i jej żywotność dobiegła końca. Jeżeli chodzi o remont maszynowni wydaje się, że 

też, ale musi to sprawdzić. Te elementy już nie podlegają pod gwarancję. 

 

 

Czesław Banot – zapytał o przekazanie MOSiR-owi w trwały zarząd obiektów sportowych, 

czy taka informacja nie powinna się znaleźć w sprawozdaniu Burmistrza Miasta. Następnie 

zapytał, czy nie za wysoka jest kwota odszkodowania za bezumowne zajmowanie gruntu, o 

której mowa w pkt 46 na str. 9 Sprawozdania. 

 

Burmistrz Miasta Mieczysław Szczurek - odpowiedział, że wszystkim jednostkom 

przekazano obiekty w trwały zarząd. W kwestii drugiego pytania powiedział, że sprawdzi 
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wysokość kwoty odszkodowania, rzeczywiście jest to wysoka kwota i być może jest to błąd 

drukarski.  

 

Adam Wójtowicz – zabierając głos poprosił o rozszerzenie informacji dot. podróży 

służbowych Burmistrza Miasta. 

 

Burmistrz Miasta Mieczysław Szczurek – odpowiedział, że 3 lipca było spotkanie z nowym 

Komendantem Wojewódzkim Policji dla tych Gmin gdzie są jednostki Policji. Warszawa 16 – 

17 lipca spotkanie w sprawie sponsorowania obchodów rocznicy 330.lecia Bitwy Pod 

Wiedniem. 18 lipca – aneks do umowy „Mój rynek – targowisko rolno spożywcze”.  

 

Olgierd Lizoń – odnosząc się do informacji dot.  rocznego wpływu z reklamy w wysokości 

4500 zł zapytał o wpływy z reklamy, gdzie Miasto sprzedaje czy też umożliwia stawianie 

rusztowań, czy wynajem tablic reklamowych. Ile Miasto pozyskuje z tego pieniędzy. 

 

Burmistrz Miasta Mieczysław Szczurek – odpowiedział, że przygotuje taką odpowiedź, 

poprosił o złożenia pytania na piśmie. Dodał, że generalnie cena za wiszące reklamy 

kształtuje się 1 zł/m
2
 za jeden dzień. 

 

Ad 9. 

 

Marta Kawulok Wiceprzewodnicząca Rady - przejmując prowadzenie obrad przedstawiła 

zgłoszone interpelacje, wnioski i zapytania radnych. 

Następnie zwracała się do radnych z pytaniem, czy otrzymali odpowiedzi na złożone 

wcześniej interpelacje, wnioski i zapytania, czy odpowiedzi są zadawalające i czy życzą sobie 

je skomentować. 

Z rejestrem interpelacji, wniosków i zapytań radnych można się zapoznać w Biuletynie 

Informacji Publicznej. 

 

Czesław Banot – odnosząc się do odpowiedzi na zapytanie w sprawie grafiku zajęć na boisku 

Pod Wałką powiedział, że uważa ją za przejaw lekceważenia praw radnego do informacji. W 

odpowiedzi uzyskał informację, że boisko wynajmuje tylko KS „Piast” i MOSiR, a przecież 

MOSiR nie może być wynajmującym. Po ponowieniu zapytania otrzymał odpowiedź w której 

napisano, że z boiska między innymi korzystał Slavoj Czeski Cieszyn. Za korzystanie z 

boiska przez 15 godzin Slavoj zapłacił 480 zł. Piast Cieszyn wynajmował Podbeskidziu i 

zapłacił 3200 zł. Kolejny raz pokazuje rażącą niesprawiedliwość w obciążaniu Piasta Cieszyn, 

który prowadzi w Cieszynie szkolenie piłki nożnej. Wg jego wyliczeń i wg cennika Slavoj 

Czeski Cieszyn powinien zapłacić 2100 zł. Tylko Piast Cieszyn, który trenuje dzieci z 

Cieszyna jest traktowany wg cennika, dla wszystkich innych korzystających z boiska Pod 

Wałką jest cennik obniżany.  

 

Adam Wójtowicz – odnosząc się do zapytań radnego Cz. Banota dot. cennika wynajmu 

boiska Pod Wałką zapytał, czy Zarządzeniem Burmistrza nie jest ustalony cennik dla boiska 

Pod Wałką. Dlaczego ceny wynajmu są różne dla różnych klubów i na wszystkich obiektach 

MOSiR-u. 

 

Burmistrz Miasta Mieczysław Szczurek – odpowiedział, że hala widowisko – sportowa 

dopóki nie wygaśnie okres trwałości projektu musi mieć ceny określone. Na pozostałe obiekty 

jest większa możliwość negocjacji i decyzje w tej sprawie podejmuje Dyrektor MOSiR-u. 
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Następnie odniósł się do wniosku grupy radnych dot. zagospodarowania kompleksu 

nieruchomości, obecnie wykorzystywanych  m.in. jako targowisko przy ul. Katowickiej 

wyjaśniając, że wniosek ten nie czeka na odpowiedź tylko jest realizowany, ale o jego 

realizacji chciał poinformować wszystkich radnych. Przystępując do realizacji tego wniosku 

rozesłał informacje do wszystkich potencjalnych inwestorów. Na ten moment odpowiedziało 

wydaje się 3 dużych, konkretnych partnerów. Inwestorzy  umawiają na wrzesień spotkania z 

Dyrektorem MZD w celu zapoznania się z dokumentacją dot. realizacji zadania za kwotę 7 

mln zł brutto. Jeżeli któryś z nich wyrazi chęć przystąpienia do dalszych rozmów to wtedy 

poinformuje Radę i wnioskodawców, że realizacja wniosku idzie w tym kierunku. Jeżeli nikt 

z nich nie przystąpi, wtedy najprawdopodobniej zdecyduje o ogłoszeniu postępowania w 

trybie nieograniczonym. Uważa, że w tym momencie odpowiedział na wniosek grupy 

radnych, który jest w trakcie ciągłej realizacji.  

 

Bolesław Zemła – w imieniu grupy radnych stwierdził, iż przyjmują odpowiedź 

przedstawioną przez Burmistrza Miasta. 

 

Pozostali radni nie wnieśli uwag do uzyskanych odpowiedzi na interpelacje, wnioski i 

zapytania. 

 

Ad 10.  

 

Halina Bocheńska – zwróciła się do Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej o odczytanie 

protokołu z ostatniej kontroli. 

 

Krzysztof Kasztura – odczytał protokół kontroli przyjęty na posiedzeniu Komisji Rewizyjnej 

w dniu 23 sierpnia br. oraz pytania Komisji do Burmistrza sformułowane na posiedzeniu w 

dniu 23 lipca br. oraz odpowiedź Burmistrza Miasta na te pytania. 

 

Olgierd Lizoń – stwierdził, że pytania Komisji Rewizyjnej są bardzo szczegółowe, na te 

pytania Burmistrz Miasta nie udzieli odpowiedzi, więc odbiera to jak potraktowanie Komisji 

per noga. Po co organizować było ten konkurs skoro i tak wydaje się ten był z góry 

ustawiony. Podaje się, że 1000 zł kosztowały pytania konkursowe, a jaka jest reszta kosztów 

np. koszty delegacji. Jego zdaniem konkurs kosztował co najmniej kilka tysięcy złotych 

łącznie np. z ogłoszeniami. W sprawie samych kosztów nie ma pełnej informacji. Po co 

organizować coś za publiczne pieniądze skoro Burmistrz może sam zatrudnić dyrektorów. 

 

Eugeniusz Raabe – po wysłuchaniu protokołu kontroli myśli, że nikt nie ma wątpliwości co 

do tego, aby Komisja do końca wyjaśniła wszystkie wątpliwości. Może Komisja Rewizyjna w 

obecnym składzie wyjaśni tę kwestię czy poprzednia Komisja ingerowała w kompetencje 

Burmistrza Miasta, jego zdaniem absolutnie nie ingerowała. Komisja chciała się dowiedzieć 

prawdy dot.  rzetelności przebiegu konkursu. On dzisiaj jest przekonany, że zmanipulowano 

to. Nie może tak wyglądać, że wydaje się publiczne pieniądze po to, żeby później powiedzieć 

ja i tak mam prawo.  

 

Halina Bocheńska – mówiąc wcześniej o tym, że część radnych uznaje kontrolę za 

niezakończoną miano na uwadze to, że zapis w Statucie Miasta dot. regulaminu Komisji 

Rewizyjnej mówi wprost w § 11 „na podstawie ustaleń i wyników przeprowadzonych przez 

Komisję Rewizyjną kontroli,  Rada uchwala wnioski i zalecenia pokontrolne. Projekt uchwały 

w tej sprawie przygotowuje i przedstawia Radzie Komisja Rewizyjna”. 
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Burmistrz Miasta Mieczysław Szczurek – wypowiadając się na temat kontroli powiedział, że 

protokół został przekazany mu pół godziny przed sesją. Rzeczywiście odmówił odpowiedzi 

na pytania bo uważa, że Komisja narusza zarówno ustawę o samorządzie gminnym jak i o 

organizowaniu i prowadzeniu działalności kulturalnej, jak i prawdopodobnie ustawę o 

ochronie danych osobowych. Dlatego zamierza protokół Komisji razem z wcześniejszym 

pismem, z wnioskami, przekazać do odpowiednich służb celem rozpatrzenia. Poinformował 

Radę, że na mocy art. 88 ustawy o samorządzie gminnym kontrolę tego konkursu prowadzą 

służby Wojewody i poczeka na wyniki tej kontroli, jak również na to, co odpowiedzą służby 

Wojewody plus Główny Inspektor Ochrony Danych Osobowych odnośnie pytań Komisji i 

wtedy będzie się odnosił do merytoryki sprawy. Ma 14 dni na ewentualne uwagi do protokołu 

i niewątpliwie te uwagi wniesie jak również złoży stosowne oświadczenie. Zacytował 

„…Przewodniczący komisji Pan Mieczysław Szczurek zadecydował o zatrudnieniu na 

stanowisku dyrektora COK „Dom Narodowy” Pani Cecylii Gasz-Płońska w wypowiedzi na 

sesji Rady Miejskiej w dniu 20 grudnia Burmistrz stwierdził, że decyzje w sprawie konkursu 

podejmie w najbliższych dniach tym samym zapisy są niespójne…” Wyjaśnił, że nie ma tutaj 

niespójności. Komisja konkursowa rekomendowała Burmistrzowi dwie kandydatury, można 

co najwyżej mówić o swoistej schizofrenii kiedy musiałby występować jako przewodniczący 

komisji i jako burmistrz. Komisja rekomendowała kandydaturę Cecylii Gasz-Płońskiej i Pana 

Olgierda Lizonia. Mając do wyboru osobę z dużym doświadczeniem w działalności 

kulturalnej i wspaniałego menadżera, wspaniałego radnego, który jednak takiego 

doświadczenia nie miał wybrał osobę związaną z kulturą. Uważa, że konkurs został 

przeprowadzony w sposób prawidłowy, poprawny. Stosowne oświadczenie złoży w terminie 

14 dni, a na wyniki kontroli Wojewody poczeka i z pewnością Radę z nimi zapozna. 

 

Adam Wójtowicz – stwierdził, iż w swojej wypowiedzi Burmistrz potwierdził to, co 

powiedział na sesji Rady dzień po zakończeniu obrad komisji konkursowej, czyli to, że 

dokona wyboru, że ma czas najpóźniej do poniedziałku na dokonanie wyboru. To było na 

sesji w dniu 20 grudnia. Następnie odczytał zapis z protokołu  sporządzonego 19 grudnia i 

podpisanego przez wszystkich „Zgodnie z uprawnieniem wynikającym z regulaminu 

konkursu w przypadku oddania takiej samej liczby głosów na kandydatów Przewodniczący 

Komisji Pan Mieczysław Szczurek zdecydował o zatrudnieniu na stanowisko dyrektora COK 

„Dom Narodowy” Pani Cecylii Gasz-Płońskiej”. 19-tego Pan Burmistrz zdecydował o 

zatrudnieniu Pani Cecylii Gasz-Płońskiej, a 20-tego Pan Burmistrz mówił, że ma czas do 

poniedziałku na podjęcie decyzji. To jest niespójne, bo albo ten protokół był sporządzony 

później, już jak Pan Burmistrz dokonał wyboru, albo Pan Burmistrz zapomniał, że już tego 

wyboru dokonał dzień wcześniej.  

 

Halina Bocheńska - przedstawiła wnioski i odpowiedzi na wnioski komisji Rady. 

 

1. Komisja Urbanistyki wnioskowała o podjęcie skutecznych działań w celu zawarcia, 

wspólnie ze Starostą Powiatu Cieszyńskiego, porozumienia z Wojewódzkim 

Konserwatorem Zabytków w sprawie współfinansowania realizacji zadań z zakresu 

ochrony zabytków, tj. powołanie Miejskiego/Powiatowego Konserwatora Zabytków. 

2. Wnioski Komisji Oświaty, Kultury i Sportu: 

            - o zabezpieczenie środków finansowych na realizację zgłoszonych przez dyrektorki    

              cieszyńskich przedszkoli potrzeb w zakresie pomocy psychologicznej i    

              logopedycznej dla dzieci z tych placówek. Wykazane przez ZOJO dodatkowe  

              potrzeby opieki specjalistycznej, powiększonej o godziny pedagoga szkolnego w    

              cieszyńskich szkołach, są zdaniem Komisji nieuzasadnione., 

 - wnioski z wizytacji Przedszkola Nr 17 w Cieszynie, 
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 - wnioski z wizytacji Przedszkola Nr 20 w Cieszynie, 

 - wnioski z wizytacji Przedszkola Nr 18 w Cieszynie, 

- o odstąpienie od decyzji w spr. uruchomienia klasy sportowej z jednego z    

 oddziałów klasy IV, na korzyść kontynuacji programu nauki pływania uczniów klas   

III cieszyńskich publicznych szkół podstawowych, 

- Komisja wnioskowała, aby zwrócić się do rodziców dzieci, które nie znalazły    

 miejsca w przedszkolu publicznym  z zapytaniem, czy w przypadku możliwości    

utworzenia   dodatkowego oddziału w Przedszkolu Nr 19, byliby zainteresowani takim    

rozwiązaniem, 

- zapytanie, czy w obecnej sytuacji finansowej Miasta, stać Miasto na    

stosowną   dotację jakiej oczekuje Stowarzyszenie „Via Musica”, 

- informacja o powołaniu zespołu do opracowania programu rozwoju sportu w   

Cieszynie. 

 

Ad 11. 

 

Bolesław Zemła – przedstawił apel dotyczący zmian w umowie za świadczenia przedszkoli i 

oddziałów przedszkolnych w szkole podstawowej w Cieszynie. W projekcie apelu Rada 

zwraca się do Burmistrza Miasta o niezwłoczne usunięcie z umowy między przedszkolem, a 

rodzicem zapisu mówiącego opłacie 5 zł za każdą rozpoczętą godzinę pobytu dziecka w 

przedszkolu poza zdeklarowanymi godzinami. Autorem tego apelu jest radny p. Adam 

Wójtowicz. Wszyscy radni otrzymali projekt apelu.  

Zwrócił się do radnego A. Wójtowicza o przedstawienie uzasadnienia do projektu apelu. 

 

Adam Wójtowicz – stwierdził, iż samym uzasadnieniem jest już treść apelu. Burmistrz Miasta 

zarządzeniem wydaje zwór umowy dla wszystkich przedszkoli, która wiąże rodziców i 

przedszkole. W umowie tej jest zapis o karach, który był już podnoszony przez radnych oraz 

był poruszany na Komisji Rewizyjnej. W posiedzeniu Komisji uczestniczyli przedstawiciele 

Kancelarii Prawnej, którzy konsekwentnie twierdzili, że te zapisy są zgodne z prawem. Nie 

dawało mu to jednak spokoju i poprosił o pomoc Poseł p. Al. Trybuś. Otrzymał opinię 

wydaną przez Biuro Analiz Sejmowych, ta opinia jest powszechnie dostępna. Z opinii tej 

jednoznacznie wynika, że na dzień dzisiejszy kara jest niezgodna z prawem i od 1 września 

jak wejdzie w życie nowa ustawa, także będzie niezgodna z prawem. Mając tę wiedzę 

postanowił przedstawić Radzie projekt apelu.  

 

Burmistrz Miasta Mieczysław Szczurek – odnosząc się do merytoryki zagadnienia stwierdził, 

iż on uważa, że wzór umowy jest absolutnie zgodny z prawem. Rzeczywiście zakłada kary 

umowne. natomiast niezgodna z prawem byłaby opłata w wysokości 5 zł. Opłata tak, byłaby 

niezgodna z prawem, kara jest zgodna z prawem. 

 

Bolesław Zemła – poddał projekt apelu pod głosowanie. 

 

Rada  10 głosami za, przy 3 głosach przeciw i 7 głosach wstrzymujących się podjęła apel w 

którym zwraca się do Burmistrza Miasta Cieszyna  o niezwłoczne usunięcie z wzoru umowy 

między przedszkolem, a rodzicem zapisu mówiącego o opłacie 5 zł za każdą rozpoczętą 

godzinę pobytu dziecka w przedszkolu poza zdeklarowanymi godzinami. 

 

Andrzej Łukasiak – złożył dwa oświadczenia.  

W pierwszym,  w imieniu mieszkańców ul. Majowej podziękował za dokończenie oświetlenia 

na środkowym jej odcinku. 
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W drugim, w imieniu dzieci i rodziców podziękował za umożliwienie bezpłatnego 

korzystania z krytej pływalni w SP4, w czasie wakacji. 

Oświadczenia stanowią załącznik do protokołu. 

 

Eugeniusz Raabe – przypomniał, że 24 czerwca br. złożył oświadczenie, iż w związku nie do 

końca wyjaśnionymi i podejrzanymi okolicznościami przebiegu konkursu wyboru dyrektora 

CKO „Dom Narodowy” do końca wyjaśnienia sprawy nie będzie uczestniczył w pracach 

Rady programowej COK. Następnie oświadczył, że w związku z rozwiązaniem Komisji 

Rewizyjnej wycofuje się w ogóle z udziału w pracach Rady Programowej COK.  

 

Adam Wójtowicz – przedstawił szereg wydarzeń, a następnie je skomentował. 

W dniu 1 marca 2012 r. wnioskował o umieszczenie nagrań sesji Rady Miejskiej w internecie. 

Pan Burmistrz nie poprał jego pomysłu. Następnie Rada w dniu 28 czerwca 2012 roku  

skierowała w tej sprawie apel do Burmistrza, ale nie przyniosło to efektu. Następnie w dniu 6 

grudnia 2012 roku grupa radnych wystąpiła z wnioskiem o umożliwienie transmisji sesji 

Rady Miejskiej online w internecie, co umożliwiłoby mieszkańcom Cieszyna dostęp do 

uczestniczenia w sesjach za pomocą internetu, a w szczególności osobom niepełnosprawnym. 

Oczywiście pan Burmistrz i w tym przypadku nie przychylił się do wniosku radnych 

uzasadniając to ochroną dóbr osobistych osób trzecich i kwestiami technicznymi. We 

Wiadomościach Ratuszowych z dnia 2 sierpnia 2013 roku pojawiła się informacja 

…wychodząc naprzeciw takim potrzebom i oczekiwaniom mieszkańców Cieszyna Burmistrz 

podjął decyzję o nagrywaniu każdej sesji i publicznym jej udostępnieniu za pomocą 

oficjalnego kanału Cieszyna na serwisie YouTube, co wywołało jego duże zdziwienie. 

Zwracając się do Burmistrza Miasta powiedział, że czara goryczy się przelała ponieważ jest 

to nie pierwszy raz kiedy projekty, pomysły radnego są przez Burmistrza deprecjonowane i 

odrzucane, a po jakimś czasie zostają zrealizowane jako inicjatywy Pana Burmistrza. Wyraził 

swoje oburzenie i sprzeciw praktykom takiego przekazu medialnego, że wszystko co dobre i 

fajne to pomysły Pana Burmistrza, a co złe to radni. 

Następnie zapytał o zapis w WPF w załączniku nr 1 na str. 3 poz. 1.3, 1.4 opracowanie 

projektu miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla Śródmieścia Cieszyna. 

Całość inwestycji do 2013 roku to 164 tys. zł, z czego większość została wydana. W tym roku 

na to ma jeszcze zostać wydanych prawie 57 tyś zł. W dniu 29 listopada 2012 roku Rada 

podjęła uchwałę  nr XVI/254/12  o odstąpieniu od sporządzenia tego planu, dlatego  pyta 

dlaczego ta kwota widnieje w WPF i co się z nią stanie, ponieważ jest przewidziana do 

wydatkowania na nieaktualny już cel. 

 

Burmistrz Miasta Mieczysław Szczurek – odnosząc się do wypowiedzi radnego A. Wójtowicz 

stwierdził, iż ma nadzieję, że radny złoży zapytanie na piśmie i wtedy udzieli szczegółowej 

odpowiedzi. 

 

Krzysztof Kasztura – zwrócił się z apelem do Rady Miejskiej, aby nie zapomnieć o Muzeum 

Drukarstwa przy projekcie budżetu Miasta na 2014 rok. Muzeum to cieszy się dużym 

zainteresowaniem turystów odwiedzających Cieszyn, jest ciekawym punktem na mapie 

turystycznej Cieszyna. Środki z budżetu Miasta na Muzeum Drukarstwa są wydatkowane 

dobrze, celowo, dlatego warto to kontynuować. 

 

Eugeniusz Raabe – poinformował, że on również odwiedził Muzeum Drukarstwa z turystami 

z zagranicy, którzy byli zachwyceni tymże Muzeum. 
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Olgierd Lizoń – zwrócił uwagę na duże dysproporcje przekazywanych z budżetu Miasta 

środków na Zamek Cieszyn i Muzeum drukarstwa, które cieszy się większym uznaniem 

wśród turystów odwiedzających Cieszyn od Zamku. Duże środki również przekazywane są na 

Książnicę Cieszyńską, a jej dorobek naukowy to od 2 do 5 publikacji roczne i to kosztuje 

Miasto 1,5 mln zł, a na Muzeum idzie tylko 30 tyś zł. 

 

Burmistrz Miasta Mieczysław Szczurek – zabierając głos poinformował Radę, że Miasto 

Cieszyn razem z Macierzą Ziemi Cieszyńskiej przygotowuje uroczyste obchody 330 rocznicy 

bitwy pod Wiedniem. Obchody rozpoczną się 12 września o godz. 16
00

 mszą świętą 

dziękczynną w Krasnej, której przewodniczyć będzie Prymas Polski. O godz. 18 na rynku 

rozpoczną się uroczystości państwowe z udziałem gości honorowych i mieszkańców oraz 

inscenizacja przedstawiająca wydarzenia z 1939 roku związane z ocaleniem historycznej 

tablicy pamiątkowej przez cieszyńskich harcerzy. Następnie odbędzie się koncert Orkiestry 1. 

pułku Strzelców Podhalańskich. Po oficjalnych uroczystościach zaprasza na publiczną 

projekcję filmu „Bitwa Pod Wiedniem”. W kolejnych dniach odbędą się m.in. konferencja 

naukowa, rekonstrukcja przemarszu wojsk Jana III Sobieskiego przez Cieszyn, gra miejska z 

atrakcyjnymi nagrodami, wystawy i koncerty. Obchody patronatem objął Prezydent RP. 

Zaprosił radnych do udziału w uroczystych obchodach 330. rocznicy bitwy pod Wiedniem. 

Program obchodów zostanie radnym przekazany po ostatecznym jego zatwierdzeniu. 

 

Krzysztof Kasztura – podziękował radnym, byłym członkom Komisji Rewizyjnej za 

współpracę w Komisji. 

 

Bolesław Zemła – przedstawił korespondencję, która wpłynęła do Rady Miejskiej; 

 

1. Burmistrz Miasta zwrócił się do Rady Miejskiej o wskazanie 3 przedstawicieli, jako 

oficjalnej delegacji Miasta, która weźmie udział w Dniach Rożnavy – miasta 

partnerskiego Cieszyna. Poinformował, że z ramienia Prezydium do Rożnavy pojedzie  

Wiceprzewodnicząca Rady p. Halina Bocheńska. Oczekuje na dwa zgłoszenia z 

klubów radnych. 

2. Burmistrz Miasta przesłał do wiadomości Rady Miejskiej informację dot. zgłaszania 

kandydatów do lauru „Srebrnej Cieszynianki Miasta Cieszyna 2013”. Z informacją 

można się zapoznać w Biurze Rady Miejskiej. 

3. Biblioteka Śląska w Katowicach przesyła do wiadomości Rady Miejskiej materiały 

statystyczne, które pozwolą poznać potrzeby Biblioteki Miejskiej w Cieszynie i 

porównać prace bibliotek w powiecie i całym województwie Śląskim. 

4. Pani Irena Plisz złożyła skargę na Burmistrza Miasta Cieszyna za brak 

zainteresowania i pomocy w uzyskaniu odszkodowania za starty poniesione podczas 

powodzi w 2010 roku. Skarga została skierowana do Komisji Rewizyjnej. 

5. Biuro Projektów arch. Grażyna Kołder przesłało do wiadomości Rady Miejskiej kopię 

prośby o informacje dot. zapytania o cenę opracowania dokumentacji projektowej dla 

COK „Dom Narodowy”, skierowaną do Wydziału Zamówień Publicznych Urzędu 

Miejskiego w Cieszynie. W związku z tym Kierownik Referatu Zamówień 

Publicznych przesłał do wiadomości Rady Miejskiej  kopię odpowiedzi, jaka została 

skierowana do Biura Projektów. Kolejne pismo do wiadomości w tej sprawie 

wpłynęło do Rady Miejskiej 28 sierpnia br. Z korespondencją można się zapoznać w 

Biurze Rady Miejskiej. 

6. W odpowiedzi na pismo Rady Miejskiej Klub Tenisowy „Ogniwo” przedstawił 

koncepcję usytuowania nowego kortu tenisowego na terenie basenu kąpielowego przy 

Al. J. Łyska. Również  Burmistrza Miasta przedstawił koncepcję funkcjonalno – 
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przestrzennej modernizacji kąpieliska miejskiego. Na podstawie w/w materiałów Rada 

może podjąć decyzję w kwestii wydzierżawienia Klubowi „Ogniwo” terenu pod 

budowę nowego kortu na okres dłuższy niż 3 lata. Zaproponował, aby na ten temat 

wypowiedziały się Komisja Oświaty i Komisja Urbanistyki, przeanalizowały 

dostarczone materiały i zaproponowały Radzie rozstrzygnięcie. 

7. 3 Bros Hostel przesłał do wiadomości Rady Miejskiej informację o otwarciu nowego 

obiektu noclegowego przy ul. Menniczej w Cieszynie. W piśmie tym zaprasza 

radnych do odwiedzenia pierwszego i jedynego w mieście hostelu. 

8. Komisja RGF oraz Komisja OKS zapoznały się z ofertą  Panów Mateusza i Michała 

Ligockich oraz Jana Błachowicza, którzy poprzez swoje kariery sportowe 

przyczyniają się  do promocji Cieszyna. Sportowcy Ci zwracają się o wynagrodzenie 

ze strony Miasta, w zamian za możliwość wykorzystywania ich wizerunku w celach 

promocyjnych. Komisja Oświaty negatywnie zaopiniowała w/w propozycję. Komisja 

Finansów również negatywnie  zaopiniowała w/w propozycję. 

9. Radni otrzymali kolejną informacją o stopniu zaawansowania realizacji projektu 

„Uporządkowanie gospodarki ściekowej w aglomeracji cieszyńskiej”. 

 

Bolesław Zemła – poinformował, iż w związku z tym, że ostatni czwartek października 

poprzedza Święto Zmarłych 1 Listopada sesja Rady w październiku odbędzie się w 

przedostatni czwartek, czyli 24 października br. 

Następnie poinformował, że w poczcie sztandarowym na obchody wybuchu II Wojny 

Światowej będą wystawieni radni Krzysztof Kasztura, Piotr Sikora i Adam Wójtowicz. 

Przypomniał, że do 15 września br. radni oraz komisje Rady mogą składać wnioski do 

projektu budżetu Miasta na 2014 rok. 

 

Eugeniusz Raabe – zabierając głos zaprosił radnych do wzięcia udziału w happeningu 

czytelniczym „Narodowym Czytaniu” 7 września br. W tym roku uczestnicy happeningu 

zmierzą się z literaturą Aleksandra Fredry. 

 

Ad 12. 

 

Po wyczerpaniu porządku obrad, Przewodniczący Rady,  p. Bolesław Zemła, zamknął obrady 

trzydziestej czwartej sesji Rady Miejskiej Cieszyna VI kadencji. 

 

 

 

 

 

Protokołowała:   Przewodniczący Rady Miejskiej            

                                                                                   Cieszyna 

Monika Praski                                                              Bolesław Zemła 


